
ELAC minutes from the May 30 meeting   

 

The meeting began at 6:56 pm in the school cafeteria.  

 

The board shared the DELAC report from May but 

without any changes yet. The April minutes were 

approved, being the last ELAC of the 23-24 school 

year. 

 

The presentation begins with Adam Stoker, about how 

important it is for students to have a routine during 

summer break. Emotional, behavioral stability, and 

physical health. The important thing is to do any 

physical activity to have more energy and a healthy life 

and development of social skills.  

 

Mrs. Buccioni presented recognition to 4 children who 

were reclassified from English Learners.  

 

Principal Martha Chacon reports on SPSA, Academics, 

English Learners.  

Principal's report, students and parents participate in 

school, student behavior.  

 



Nancy Gutierrez invited parents to participate in the 

mental health event.  

 

Ms. Heidi gave acknowledgements  

 

Mrs. Heidi concluded the meeting at 8:15  

 

Minutos de ELAC  de la reunión del 30 de Mayo   

 

La reunión comenzó a las 6:56 pm en la cafetería de la 

escuela.  

 

La junta compartió el reporte de DELAC de Mayo pero sin 

ningún cambio todavía. Se aprobaron las actas de Abril, 

siendo el último ELAC del año escolar 23-24 

 

La presentación da inicio con Adam Stoker, sobre lo 

importante que es para los estudiantes tener una rutina en 

las vacaciones. Estabilidad emocional, conductual, y salud 

física. Lo importante es hacer cualquier actividad física 

para tener más energía y una vida saludable y desarrollo 

de habilidades sociales.  

 

La señora Buccioni entregó un reconocimiento a 4 niños 

que se reclasificaron de English Learners.  

 



La Directora Martha Chacon hace un reporte sobre SPSA 

, Académico, Aprendices de Inglés.  

Reporte de la Directora, estudiantes y padres participen 

en la escuela, comportamiento de estudiantes.  

 

Nancy Gutierrez invitó a los padres para participar en el 

evento de salud mental.  

 

Sra Heidi dio reconocimientos  

 

Sra Heidi concluyó la junta a las 8:15  


